



APPLICATION FOR PRIMARY ONE 2019– 2020

**Online Application will be starting from 20<sup>th</sup> September 2018 to 1<sup>st</sup> October 2018**

Flow of Online Application

1. Select the [Online Application](#) as below.
2. Select the preferred time slot
3. Fill in the information of applicant
4. Pay the application fee
5. Print the confirmation e-mail
6. Download Application Form from the school website: [www.rhs.edu.hk/Primary](http://www.rhs.edu.hk/Primary)
7. **Please bring the e-mail confirmation from Cityline with required documents on 6<sup>th</sup> October 2018. (Refer to the table below)**

Submit the completed Application Form

Please submit the completed form in person to the school on **Saturday, 6<sup>th</sup> October 2018**, from 8:30 a.m. to 12:30 p.m. according to the time slot booked through [Cityline](#).

Attend an Interview

Parents are required to bring the applicants to the school to attend an interview *on 20<sup>th</sup> October 2018*. You will be informed of the exact time after submission of the Application Form on **Saturday, 6<sup>th</sup> October 2018**.

Date (form submitting)	Saturday, 6 <sup>th</sup> October 2018
Time (form submitting)	8:30 a.m. to 12:30 p.m. (Please arrive school according to the time slot booked through <a href="#">Cityline</a> )
Documents needed	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Application Form and Admission Form (Duly completed and one recent photo affixed on each form. Please fill in the <u>Application No.</u> shown on the Confirmation and e-mail, e.g. PXXXX).</li> </ol> <p><u>Original and photocopy of</u></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>2. Hong Kong Birth Certificate / Hong Kong Identity Card / valid visa</li> <li>3. Recent School Assessment Report</li> <li>4. Baptism Certificate (if applicant is a Catholic)</li> <li>5. The printed confirmation e-mail (receipt) from <a href="#">Cityline</a>.</li> </ol>
Application Fee	HK\$50.00 (paid through <a href="#">Cityline</a> )
Age	5 years 8 months to 7 years old
Interview	Upon completion of the application procedures, an Admission Form will be issued. Please refer to it for the interview date and time.
School Type	Catholic Private English Primary School
Classes Operating	Whole-day Primary 1 to Primary 6, 8:45 a.m. to 4:30 p.m.
School Fee	2018 – 2019 HK\$43,000.00 per year (paid by 10 installments) 2019 – 2020 Adjustment subject to approval of the Education Bureau
Result	An e-mail will be sent to parent 2 to 3 weeks after the interview
Enquiries	School Office: 2572 0228 <a href="#">Cityline</a> : 2314 4228



**2019 至 2020 年度小一入學申請**  
**第一輪網上申請於 2018 年 9 月 20 日開始至 10 月 1 日截止**

申請程序

1. 登入[購票通](#)
2. 選擇交表時段
3. 填上申請者資料
4. 繳付申請費用
5. 列印確認電郵
6. 在本校網頁下載報名表 [www.rhs.edu.hk/Primary](http://www.rhs.edu.hk/Primary)
7. 於 **2018 年 10 月 6 日**親自到校遞交: (1) [購票通](#)確認收據; (2) 申請表及 (3) 所需文件 (參閱下表)

遞交申請表格

必須於 2018 年 10 月 6 日(星期六)，根據在[購票通](#)預訂的時段內，親身交到本校禮堂。

參與面試

申請人將獲安排於 **2018 年 10 月 20 日**到本校參與入學面試，確實時間於 2018 年 10 月 6 日(星期六)遞交申請表格時通知申請人。屆時家長需帶同學生到校面試。

**申請者必須於 10 月 6 日當天到校取面試信、准考證及核對資料。逾期作廢，已交費用一概不會退還。**

交表日期	2018 年 10 月 6 日 (星期六)
交表時間	8:30 a.m. 至 12:30 p.m. (根據在 <a href="#">購票通</a> 預訂的時段內)
繳交文件	1. 申請表格及准考證 (請各貼上近照一張並請填寫申請編號，該編號已填在確認電郵上，例：PXXXX)  下列文件正本及影印本 2. 出生證明書 / 香港身分證 / 有效的簽證 3. 最近成績表 4. 領洗紙 (只適用於天主教徒) 5. <a href="#">購票通</a> 確認收據
報名費	HK\$50.00 (經由 <a href="#">購票通</a> 繳交)
年 齡	5 歲 8 個月至 7 歲
入學會見	家長辦理報名手續後，本校將會發出一張「准考證」，證上印有面試日期及時間。
學校類別	天主教私立英文小學 (男女校)
班 別	全日制一至六年級上午 8 時 45 分至下午 4 時 30 分
學 費	2018 – 2019 每年 HK\$43,000 (分十期繳交) 2019 – 2020 調整有待教育局批准
取錄結果	家長將於面試後 2 至 3 星期內收到電郵通知
查 詢	學校電話: 2572 0228 <a href="#">購票通</a> 客戶服務: 2314 4228